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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 

Acta número: 4/2020 

Data: 20 d’abril de 2020 

Lloc: Telemàtica, en aquesta direcció https://meet.google.com/nxr-axvg-kea   

Horari: de les 10:00 a les 11:30 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau, president 

Modesto Jesús Fabra Valls 

Rafael Mayo Gual 

Andrés Marzal Varó 

Jesus Lancis Sáez 

José Luis Gordo García-Madrid 

M. del Carmen Pastor Verchili 

M. Victoria Camarero Suárez 

 

Representació de la part social 
Mª Jesús Tirado Roldan (UGT) 

Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Josep Manuel Quixal San-Abdón (CCOO) 

María Rosa Sos Peña (CSIF) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

 

Assessors i assessores de la part social 
Jordi Torner Mas (UGT) 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

Oscar Coltell Simón (CSIF) 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

Vicente Esteve Cano (CSIF) 

Isabel MariaVicent Soriano-Canós (CCOO) 

 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 
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1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 

2n.-  Anàlisi, discussió i informe  de la proposta d’Oferta Pública d’Ocupació del 

personal docent i investigador per a l’any 2020.   

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de Modificació de la Normativa de 

Concursos de selecció d'ajudants, de professorat ajudant doctor i associat de la 

Universitat Jaume I de Castelló.   

4t.- Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 

1. Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

El president pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El President manifesta 

que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 

 

2n.-  Anàlisi, discussió i informe  de la proposta d’Oferta Pública d’Ocupació del 

personal docent i investigador per a l’any 2020.   
 

El President i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat presenta la proposta.  

Manifesta que si s’informa favorablement la proposta, després ha de passar per la CEP i per 

últim si s’aprova en el Consell de Govern, es publicarà en el DOGV. 

A continuació obre un torn d’intervencions. 

La representació de CSIF, pregunta si es podrà modificar-se en cas de produir-se un canvi 

normatiu. 

El President, manifesta que les OPEs una vegada publicades son inamovibles. Les OPEs son 

resultat de la taxa de reposició d’efectius, després es publicarà cada una de les convocatòries. 

Al llarg del mes de maig s’aprovaran les places amb perfil i tribunals. 

El President pregunta als assistents si volen fer alguna intervenció més. No hi ha 

intervencions. El President manifesta que s’informa favorablement la proposta per 

assentiment. 

 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de Modificació de la Normativa de 

Concursos de selecció d'ajudants, de professorat ajudant doctor i associat de la 

Universitat Jaume I de Castelló.   

 
El President i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat presenta la proposta.  

Manifesta afegir en  l’apartat 2, de l’article 9 de la proposta del reglament o persona en que 

delegue, quedaria per tant així: 
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2. Aquestes comissions, en què s’ha de procurar que hi haja una composició equilibrada 

entre dones i homes, les presideix el vicerector o vicerectora amb competències en matèria 

de professorat, o persona en qui delegue, i han d’estar integrades a títol individual i no 

representatiu, a més, per vocals, preferentment d’aquesta Universitat, en la següent 

proporció: ....... 

 

Aquesta inclusió i la Disposició Transitòria segona, serien les novetats més destacades de la 

modificació proposada, la resta de modificacions que es proposen son adequacions a la 

legislació aplicable. 

La representació de CCOO manifesta que està d’acord en afegir a l’article 9, apartat segon, 

o persona en que delegue. Continua manifestant que en el mateix article 9, mateix apartat, 

en la lletra c), que en la proposta te aquesta redacció: 

c) Un vocal designat pel Rectorat entre un màxim de tres proposats per l’òrgan de 

representació sindical competent, entre professorat de l’àrea de coneixement de la plaça o 

afins. 
 

Proposa una modificació, acabar l’apartat en competent o afegir preferentment, després de 

professorat. I en el  paràgraf següent, afegir legal abans de tècnica. 

Ja que amb la redacció proposada, els sindicats no podem complir-la sempre, per no tindre 

representants en totes les àrees de coneixement. Evitariem possibles reclamacions sobre la 

composició de la comissió de contractació. 

 

El President manifesta que accepta la proposta encara que la urgència actual de la 

modificació es la transitòria segona. Entenem que ara no es el moment de prendre una 

modificació en profunditat al Reglament, es farà més endavant. També tenim previst 

modificar els percentatges en els barems de contractació. 

La representació de CCOO manifesta que està d’acord amb el manifestat pel President, que 

la modificació al Reglament hi ha que fer-la. 

La representació de CSIF manifesta que està d’acord amb el manifestat per CCOO. 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que hi ha que revisar el llenguatge del text i la 

comissió de contractació hi ha que posar que siga paritària. 

La representació de CCOO manifesta que està d’acord amb el manifestat per l’STEPV-Iv. 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat manifesta que 

s’informa favorablement per assentiment amb el compromís de fer una revisió profunda del 

Reglament. 

 

 

4t.- Torn obert de paraules. 

 
El President manifesta que s’ha creat una Plataforma d’afectats de personal amb 32 crèdits. 

Demanen baixar de 32 a 24 crèdits. Es un tema sindical i negociar en Mesa de Negociació. 

Els hem facilitat la informació que van demanar. 

 

La representació de CCOO manifesta el seu acord amb el manifestat pel Vicerector 

d’ordenació acadèmica i professorat. Els representants per negociar som els quatre sindicats 

presents en Mesa de Negociació. Les Plataformes no tenen cap capacitat de negociació. Els 



 

 4

quatre sindicats ja hem demanat el que el Vicerector ha manifestat que ha demanat la 

Plataforma. 

El Vicerector manifesta que amb els membres de la Plataforma no hem acordat res, sols els 

hem facilitat informació. 

La representació d’UGT, manifesta estar d’acord amb el manifestat per CCOO i pregunta si 

hi ha noticies sobre el Conveni Col·lectiu del personal laboral de les Universitats públiques 

valencianes. 

El Vicerector manifesta que cap informació sobre el Conveni, l’últim que sabem es que la 

Conselleria no signa perquè l’aplicació significa superar la massa salarial. 

El Vicerector manifesta sobre la finalització dels contractes d’AJD. Si l’estat d’alarma 

finalitza durant el mes de maig, arribarem per traure les convocatòries dels concursos de 

PCDi d’aquelles persones que finalitzen el seu contracte d’AJD en juliol o agost 2020. 

 

El Vicerector sobre el calendari acadèmic del curs 19/20, que seguim amb ell i per al del 

curs 20/21, el portarem per modificar-lo, no sabem encara quan serà l’inici del nou curs, ni 

tampoc quan seran les proves de la selectivitat. 

 

El representant de l’STEPV, manifesta que el treball on line ha vingut per quedar-se, no està 

de pas. Hi ha que enfocar el treball on line. 

El Vicerector manifesta que hi ha un xicotet grup que treballa sobre la docència on line. Per 

al curs vinent hi ha que planificar tant la docència presencial com la on line. 

La representació de l’STEPV-Iv, manifesta que hi ha que protegir tant a l’alumnat com al 

professorat, es un perill que les plataformes no tinguen garantit la intimitat de les persones. 

La representació d’UGT pregunta si hi ha noticies de com està funcionant el teletreball i com 

estan les convocatòries d’estabilització. 

El Vicegerent d’organització i personal manifesta que no te dades suficients ni significatives 

del teletreball, el que està clar es que la UJI funciona i hi ha prou gent treballant des de casa. 

Sobre les convocatòries d’estabilització, estan totes les convocatòries fetes, unes ja 

publicades al DOGV i les que falten es passaran pel Consell de Direcció i es publicaran al 

DOGV. 

La representació de CSIF manifesta que es donen instruccions concretes sobre el teletreball 

i l’assistència al Campus. Sobre les millores al PAS 2020 que ja estan compromeses com 

estan. 

El gerent manifesta que es va demanar l’autorització a la Generalitat sobre el 0’3% de la 

massa salarial, encara no tenim noticies. 

 

La representació d’UGT manifesta que sobre la docència i avaluació on line, pareix que cada 

u fa el que pot. Notem a faltar instruccions clares, hi ha gent amb mitjans i altres no. Hi 

hauria d’haver homogeneïtat. Sobre l’avaluació hi ha alumnes que no volen ser gravats, 

tampoc tenim clar com evitar el copiar, també hi ha professorat que demana allargar el 

període d’exàmens i alguns fer-los presencials. Els alumnes estan molt nerviosos. 

El Vicerector, manifesta que hi ha una comissió, que presentarà un document, en el que 

estarà previst que els exàmens siguen on line i també l’avaluació. La homogeneïtat no es 

fàcil, ha de ser cada titulació la que decidisca. Demanem paciència, hem de tindre en conter 

les dificultats que comporta. Prenc nota, parlarem amb el degans. Canviar el sistema 

d’avaluació no es fàcil. 
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La representació de CSIF, manifesta que sobre l’avaluació en Enginyeria Informàtica, s’està 

pensant en juliol o setembre i sempre on line, descartem la presencial. 

El Vicerector, manifesta que hem d’estar tots preparats per les avaluacions on line i que els 

estudiants ho sàpiguen, si puguera ser presencial millor, però serà molt difícil, treballem per 

el exàmens on line. 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que la UJI es la que ha de facilitar la plataforma 

on penjar els exàmens. 

La representació de CSIF manifesta que, els exàmens on line, pot ser complicat, internet 

falla i més en determinades localitats. Sobre les peticions de la Plataforma d’afectats de 32 

crèdits, estem d’acord que el màxim siga de 24 crèdits.. 

El Vicerector manifesta que no sabem si en juliol poden ser els exàmens presencials, al no 

tindre la certesa treballem per tindre-ho preparat perquè siguen on line. 

La representació d’UGT manifesta que estem parlant d’exàmens on line i a ningú se li 

ocurreix que la selectivitat siga on line, algo falla. 

El Vicerector manifesta que, encara no hi ha cap certesa de quan serà la selectivitat si en 

juliol i setembre. El que està clar es que en tres dies es fan els exàmens de selectivitat. Fer 

els exàmens presencials de totes les assignatures de tots els graus que s’imparteixen a la UJI, 

es molt més difícil. 

La representació de CCOO manifesta que, estem d’acord amb el manifestat pels 

representants d’altres sindicats. Ens preocupa i molt l’excés de treball del professorat que 

tinga grups molt nombrosos d’alumnat. També s’ha de parlar de l’avaluació del PDI en 

aquestes circumstàncies, hi ha que renovellar, està fent un gran esforç. 

El Vicerector, manifesta que som conscients de l’esforç que està fent el PDI, s’ha pensat de 

fer o no les avaluacions. Es va decidir que es bo tindre informació, l’altra cosa es com 

s’utilitza. 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que, en les avaluacions del professorat hi ha que 

tindre en conter les circumstàncies actuals. 

El Vicerector, manifesta que cada titulació i cada assignatura proposaran l’avaluació on line. 

Dels sindicats va eixir la disminució de la docència del professorat a 32 crèdits, ara ha segut 

una plataforma d’afectats la que s’ha sumat. Cada Universitat coneix les seues 

circumstàncies, la UPV està a 32 crèdits, la UV te un professorat on hi ha moltes jubilacions 

i per això té menys dedicació, el personal de la nostra Universitat es més jove. La UJI va 

intentar baixar la dedicació per mèrits però no a tots, hi ha que fer un estudi amb profunditat, 

si es baixa de 32 a 27 quin cost te, si es baixa a 24 quin cost te i els criteris de la baixada. 

Mª Carmen Pastor, manifesta que en aquests moments el professorat està saturat, l’alumnat 

està en la incertesa. Hem de donar informació veraç i contrastada. Estem fent un gran esforç. 

El Vicerector manifesta que tenim la sensació que hem donat la informació tant al professorat 

com a l’alumnat que teníem que donar. 

 

La representació d’UGT, manifesta ser conscients de l’època que s’està vivint i pregunta si 

s’està treballant ja en el retorn. Manifesta que donen suport al que està fent l’administració 

de la Universitat per prioritzar la salut. 

El Vicerector, manifesta que sí, però encara en una fase molt inicial, ja que pareix que la 

situació s’allargarà.  

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que s’adhereix a les paraules de la representació 

d’UGT i les fa extensibles a tot el PAS i PDI. 
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La representació de CSIF, manifesta que també s’adhereix a les paraules d’UGT. En la UOC 

i en la UNED, es poden defendre en una carrera sencera on line, però en les Universitats 

presencials, no es igual, hi ha que planificar una docència on line en pocs dies, quan no 

estava previst en un principi així. 

 

La representació de CCOO, manifesta que es un debat que ha de quedar obert el que quan 

més s’investigue menys docència, pareix un contrasentit, que passa amb l’excel·lència en la 

docència, perquè no el mateix criteri . El Vicerector manifesta que es mantindrà obert aquest 

debat. 

 

La representació de CSIF manifesta que conste l’agraïment a la rectora, a l’equip de direcció 

i a tot el personal per prioritzar la salut i pregunta quan podrem tornar a la UJI. El Vicerector 

manifesta que no ho sabem, es preparem per tots els escenaris possibles. Dona gràcies a tots 

pel treball que estan fent. 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 
 


